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       Klokken 17.00 til 18.00 herefter fælles møde med bestyrelsen på Møllehøj Skolen.(bilag) 

 

1. Nyt fra elevrådet/elever 
Elevrådet har i gangsat en toiletkampagne, hvor de tre bedste slogans bliver hængt op. 
På drengetoiletterne bliver der sat skydeskiver op, så drengene bedre kan ramme.  
Elevrådet har haft besøg af Dansk Elevråd, hvor de er blevet klædt på til, hvad et godt 
elevråd er, og redskaber til deres videre arbejde.  

 
2. Regnskab for 2015 og budget for 2016. (Bilag) (Peter og Torben) 
Torben orienterede om skolens regnskab for 2015 herunder: 
- Regnskabet for 2015 viste et mindre forbrug på i alt 190.459 kr. Beløbet overføres 

til budget 2016. 
- Mindre forbruget er hovedsagelig opstået på undervisningsmateriale kontoen og 

skyldes givetvis en usikkerhed omkring hvad der skulle bruges af materialer i 
undervisningen ud i den nye reform. Medarbejderne har herfor hellere ville være 
sikre end stå og mangle. 
Budgettet for 2016 på nævnte område er tilpasset i forhold til forbruget i 2015. 

 
Torben Orienterede omkring budget 2016. 
- Budgettet for 2016 er reduceret fra centralhold med i alt 1.6 millioner kroner. 

Reduceringen skyldtes faldende elevtal for bl.a. kommende 0. Årgang og faldende 
elevtakst for såvel skole som SFO. 

- Den 1.6 millioner store reduktion er direkte på lønkroner. Skolen har taget dette 
ansvar på sig og har med rettidig omhu, indledt en uansøgt afskedigelses/ 
omplaceringsproces med henblik på en reducering af medarbejderstaben med 2 
pædagoger, 1 børnehaveklasseleder og 2 lærer (de 2 lærere reduceres ved naturlig 
afgang grundet pension). 

- For at kunne imødegå reduktionen i budgettet for 2016, har skolen ledelse valgt at 
bruge et indefrosset overskud på 1 million kroner fra regnskab 2014, samt 
overskuddet fra regnskab 2015 på de 190.459 kr. 

- Regnskabet for 2016 forventes på ovennævnte baggrund som minimum at 
balancere. 

- Budgettet er godkendt.  
  

3. Orientering om processen i skolebyggeriet. (Peter) 
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Arkitekten Gorm Nielsen har haft samtaler med personalegruppen inden for alle 
faggrupper på begge skoler, for at høre om deres bud på, hvilke pædagogiske ønsker 
de har til lokalerne på Vinkelvej.  
Ledelserne fra begge skoler skal mødes i morgen, 31.3.2016, sammen med GoProces.  
Bestyrelserne fra de to skoler skal mødes den 9. Maj kl. 17.30 – 19. 30. Placering for 
mødet meldes ud senere.  
Kick Off for alle personaler på begge skoler bliver den 9. August fra 17-19. 
Omkring idrætsfaciliteter har Overlund Skole mulighed for at benytte faciliteterne på 
Gymnastik Højskolen, som lever op til de nye fælles krav i forenklede mål i idræt.  
Derudover påtænkes der at lave en motorik/gymnastiksal for indskolingen og eleverne 
på Rosenvægets Skole.  
Alle processerne skal gerne sikre, at der sker en god sammenflytning af de to skoler.  
 
 
4. Konfirmationsforberedelse. 
Overlund Skole har fået dispensation til at anvende understøttende undervisning til  
Konfirmationsforberedelsen på 7. årgang. Ønsker vi at gøre brug af denne mulighed? 
(Bilag) (Peter) 
Bestyrelsen ønsker at konfirmationsundervisningen lægges ind i skoletiden, og tages 
af den understøttende forberedelse.  

5. Princip for klassedannelse og klassesammenlægning (bilag) (Peter) 
Bilaget blev drøftet og ændringsforslag blev drøftet: 
Skolen vil altid forsøge at skabe de bedste læringsfællesskaber.  

 
6. Erfarings og vidensseminar, Skole Forældre 12.marts. (Anja)  
Udskydes.  
7.Status på arbejdet i SFO med at forbedre lokaler/omgivelser (Anja) 
 Udskydes. 
 8.  Nyt fra skolen. 
 Udskydes 
 9.  Meddelelser.  
Udskydes  

   10.   Evt. 
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